
Mazierski J6zef

Radny Rady Miasta Wtoclawex

S E K 4E T A H i'. J

PftE^'cdntczss0p l:ltcl./ |vlldf,d{i

Wociawiil

,r!il16...01-JT.tt..

Wloclawek 19.07.2016r.

Szanowny Pan

Marek Wojtkowski
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w nawiqzaniu do moich wcze6niejszych interperacji oraz wniosku zro2onego do
Komisji Budietu, Rozwoju i promocji RM dotyczqcej remontu i modernizacji
kanalizacji w rejonie ulicy Dziewiiskiej 11- osiedre Dziewifiska uprzejmie prosze o
udzielenie informacji na jakim etapie jest inwentaryzacja sieci kanalizacyjnej,
kt6ra wg informacji sfuib komunalnych ma byi przekazana na majqtek
Miejskiego Przedsiqbiorstwa Wodociqg6w i Kanalizacji we Wlocfawku.

Uwaiam 2e, MPW'K winno podiqi jeszcze w bie2qcym roku prace pranistyczne i w
dalszej kolejno6ci wykonawcze by w tym terenie wykonai niezbqdne roboty
zwiqzane z naprawq, budowq, przebudowq bqdl modernizacjq wodociqg6w i
kanalizacji tak by nie byto to przeszkodq w 20!7 roku w rearizacji n/w przedsiqwziqi
zwiqzanych z ,, budowq chodnika oroz jezdni z parkingiem wzdlui budynku
Dziewifskq ll iczgiciowo budynku Dziewi1ska llb,Dziewirtsko 9o.,
obecna siei kanalizacyjna ma ju2 okoto 50 rat ijest wyeksproatowana czego

dowodem sq bardzo czqsto podejmowane dziafania przezMpwiK orazzarzqdcq
zwiqzane z udro2nieniem sieci kanarizacyjnej -zarewanie piwnic. Dratego ju2
25'05.2016r zgtaszam ten wniosek panu prezesowi MpwiK, 2eby przedsiqbiorstwo
MPWiK przygotowalo siq i podiqto niezbqdnie dziaiania w tym zakresie. Jest to
bardzo wa2ny problem, kt6ry od rat jest przeszkodq w budowie jezdni, chodnika i
parkingu wzdtu2 4-ro kratkowego i L20 rodzinnego budynku Dziewiriska 11.

Tak wiqc plany remontowo inwestycyjne w zakresie kanarizacji przez MpwiK we
Wloclawku winny by6 dostosowane do w/w zadania zwiqzanego z budowq
chodniko oraz jezdni z porkingiem wzdrui budynku Dziewirtsko 17 i czgiciowo
budynku Dziewiriska llb,Dziewirtsko 9a w 2017 roku.

Proszq o stanowisko pana prezydenta w powy2szej sprawie.
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